



劉展灝先生(銅紫荊星章, 太平紳士)

運年錶業集團董事總經理，現任香港工業總會主席及廣東省人民政府決策諮詢顧問委員會企業家委員會委員、四川省政協常委。劉先生另出任多個政府諮詢組織，包括經濟發展委員會委員、勞工顧問委員會委員、標準工時委員會委員、香港貿易發展局理事會理事、創新及科技基金一般支援計劃評審委員會主席及教育局資歷架構鐘錶業行業培訓諮詢委員會主席。劉展灝於1994年獲頒「香港青年工業家獎」，並於2002至2003年擔任香港青年工業家協會會長、2000至2003年任香港表廠商會會長、2005至2007年任香港工業專業評審局主席、2007至2011年任香港貿易發展局鐘錶諮詢委員會主席、2001至2011年任香港鐘表工業協會主席、2006至2011年任康復諮詢委員會就業小組委員會委員、2006至2011年任職業訓練局委員及2007至2013年出任強制性公積金計劃諮詢委員會委員。劉展灝於2003年獲頒南加洲大學榮譽博士及美國洛普大學榮譽工商管理博士、2008年獲頒英國華威大學工業院士，並於2012年獲香港職業訓練局頒予榮譽院士。

Mr Lau Chin-ho, Stanley, BBS, MH, JP

Managing Director of Renley Watch Group, is now serving as the Chairman of the FHKI, Committee Member of Development Research Center, The People's Government of Guangdong Province and Executive Member of the Sichuan Provincial Committee of The Chinese Peoples' Political Consultative Conference. He is also being appointed by a number of government advisory bodies including Member of Economic Development Commission, member of the Labour Advisory Board, member of the Standard Working Hours Committee of Labour Department, Council member of the Hong Kong Trade Development Council, Chairman of Innovation and Technology Fund General Support Programme (GSP) Vetting Committee and Chairman of the Watch & Clock Industry Training Advisory Committee of the Qualifications Framework Education Bureau.

In 1994, Mr Lau was awarded the Young Industrialist Awards of Hong Kong and was elected to be the President of the Hong Kong Young Industrialists Council for the term 2002-2003, President of the Hong Kong Watch Manufacturers Association from 2000-2003, President of the Professional Validation Council of Hong Kong Industries from 2005-2007, Chairman of Watches & Clocks Advisory Committee of Hong Kong Trade Development Council from 2007-2011, Chairman of HK Watch & Clock Council - Federation of Hong Kong Industries from 2001-2011, Council Member of the Vocational Training Council from 2006-2011, Member of the Rehabilitation Advisory Committee-Sub-Committee on Employment from 2006-2011 and Committee member of Mandatory Provident Fund Schemes Advisory Committee from 2007-2013. Mr. Lau was awarded Honorary Doctor of Business Administration of Southern California University for Professional Studies and Honorary Doctor of Business Administration of Newport University of USA in 2003, the Industrial Fellow of School of Engineering of The University of Warwick in 2008, as well as Honorary Fellow of the Vocational Training Council of the HKSAR in 2012.